
Editoriaal 

Beste Lommelaar

Namens het bestuur van onze afdeling 
wens ik u � jne kerstdagen en alvast 
een voorspoedig Nieuwjaar. 2024 
belooft een druk verkiezingsjaar te 
worden met zowel federale, Vlaamse, 
Europese en lokale verkiezingen. 

Ik merk aan de toog of op netwerk-
events dat politieke onderwerpen 
alsmaar meer aan bod komen. Geen 
gebeten discussies, neen, het is 
godzijdank toegelaten om een andere 
mening te hebben … Ik ben ervan 
overtuigd dat Lommelaars die in de 
lokale politiek stappen de beste 
bedoelingen hebben voor onze 
gemeente, tot welke partij ze ook 
behoren.

Het bestuur van N-VA Lommel wil in 
2024 uw ‘antenne’ zijn. Wij vragen uw 
vertrouwen en uw stem om het beleid 
van de voorbije jaren verder te zetten. 
Ons bestuur groeit. In deze Korrel 
maakt u kennis met enkele nieuwe 
bestuursleden: gemotiveerde jonge 
mensen die zich willen inzetten voor 
onze stad. Wilt u deel uitmaken van 
dit energieke en gemotiveerde team? 
Aarzel dan niet om mij te contacteren. 

Met Vlaamse groeten

Kris Vanden Boer
Voorzitter N-VA Lommel

Lommel valt in de prijzen 
Schepen Karel Wieërs – bevoegd voor onder andere Toerisme en Begraafplaatsen – 
mocht onlangs in Sint-Niklaas enkele prijzen voor Lommel in ontvangst nemen: de 
prijs van Wandelgemeente van Vlaanderen 2023 en die van Warmste begraafplaats 
van Vlaanderen 2023.

Uiteraard komt de grootste verdienste van die prijzen 
toe aan het personeel van de dienst Toerisme en van de 
centrale begraafplaats Lommel. Verder erkende minister 
Zuhal Demir onlangs Bosland als nationaal park. De 
overtuigende en aangehouden bemiddeling van schepen 
Wieërs heeft daar zeker toe bijgedragen.

Karel Wieërs 
Schepen

Subsidiereglement 
terrassen verlengd  
De gemeenteraad buigt zich in december 
over een agendapunt van schepen van Fi-
nanciën Johan Bosmans. Hij stelt voor om 
het stedelijk subsidiereglement voor inves-
teringskosten in horecaterrassen op het 
openbare domein – dat eind 2023 a� oopt  
– alsnog te verlengen tot einde 2024. 

Dat reglement trad in werking op 1 januari 
2021 in het kader van een nieuw terrassen-
beleid dat streeft naar terrassen die in har-
monie zijn met de omgeving. Dat zorgt voor 
meer gezelligheid en een kwaliteitsvollere 
publieke ruimte. Omdat het stadsbestuur 
aan de terrassen op het openbare domein 
eisen oplegt inzake esthetische en techni-
sche kwaliteit, wil het tussenkomen in de 
bijhorende investeringskosten. Die moeten 
gebeuren conform de politieverordening 
op het private gebruik van het openbare 
domein voor terrassen, goedgekeurd door 
de gemeenteraad op 15 december 2020.

De (eenmalige) subsidie bedraagt vijftig 
procent van de investeringskosten (exclusief 
BTW), met een maximum van 6.000 euro, 
toe te kennen aan de uitbater van de horeca-
zaak. Het subsidiebedrag wordt berekend 
op basis van de voorgelegde en aanvaarde 
facturen (exclusief BTW).  

Wenst u daarover meer inlichtingen? 
Contacteer de dienst Lokale Economie op 
011 399 799.

Johan 
Bosmans 

Schepen
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Volg de gemeenteraad thuis vanuit uw zetel 
Tijdens de gemeenteraad van 24 oktober bracht het Lommelse stadsbestuur een initiatief van N-VA Lommel in de praktijk.  
Al in februari 2013 stelde de N-VA-fractie voor om de gemeenteraadszittingen live te streamen. En dat gebeurde eindelijk!

In 2013 kreeg ons voorstel helaas geen gehoor bij de toenmalige meerderheid. Maar vandaag voeren de N-VA 
en cd&v ons voorstel wel uit. Dankzij de huidige nieuwe technologie kan u de gemeenteraad thuis volgen en 
komen de gemeenteraadsleden die het woord nemen live in beeld. Wij zijn ervan overtuigd dat de 
Lommelaar daardoor gemakkelijker de zittingen kan volgen en meer betrokken wordt bij het beleid. 

Peter Luykx, Fractievoorzitter N-VA

Lokaal N-VA-beleid? 
Dat is bijleren van andere
afdelingen! 
Tijdens de N-VA-informatiedagen in oktober werden heel wat interessante 
onderwerpen toegelicht. Ook N-VA Lommel was aanwezig. We leerden er 
nuttige tips and tricks van andere gemeentebesturen en hun N-VA-schepenen.

We hoorden van andere N-VA-afdelingen welke projecten ze uitwerkten en welke 
resultaten ze daarmee behaalden. We werden voorzien van kant-en-klare tips en 
ideeën om mee aan de slag te gaan in ons Lommel! 

Wilt u iets veranderen in Lommel of heeft u interesse om mee uw schouders te 
zetten onder een project in onze stad? Laat van u horen op 
lommel.n-va.be/stel-je-vraag. 

Nieuwe bestuursleden in de kijker
Jelle Franssen 
‘Vele handen maken licht werk’ 

Jelle is werkzaam bij ZF Wind Power. Hij is partner van  Marga en papa van  Joa en Roxan. Verder is hij actief 
in het Wijkteam Kolonie. Hij wil samen met de N-VA onze wijken versterken.

Nancy Raes 
‘Zorg(t) voor Lommel’  

Nancy werkt al 15 jaar als verpleegkundige op de spoedgevallendienst in het Noorderhart Mariaziekenhuis. 
Daarnaast is ze vrijwillige ambulancier  bij de brandweer. Nancy heeft een hart voor de zorg.

Charly Wijckmans
‘Jonge ondernemer’ 

Charly kiest als trotse Vlaming voor de N-VA en wil zijn steentje bijdragen aan een mooier Lommel. Hij is 26 
jaar, opgeleid als vastgoedmakelaar en werkzaam als accountmanager bij Embuild Limburg.

Gitte de Koning
‘Eventverantwoordelijke’

Gitte is mama van Jesse en Eva. Samen met haar partner Toon baat ze de Toonkamer wonen en interieur uit.  
Daarnaast werk ze als teamleider cliëntenservice bij BVO NL (bevolkingsonderzoek). Gitte gaat aan de slag 
voor de N-VA als eventverantwoordelijke.

Precampagne 
N-VA ‘Voor 
Vlaamse 
welvaart’ 

Ook Lommel plaatste 
campagneborden in 
het straatbeeld.

Terugblik
Bedankt aan iedereen 
die kwam smullen op 
onze Herfstbrunch.

Parelstrand: 750 asielzoekers is te veel!
De overeenkomst tussen Fedasil en de Oostappengroep met betrekking tot de opvang van maximaal 750 
asielzoekers zou eerstdaags verlengd worden tot juni 2025. N-VA vindt dat 750 asielzoekers het draag-
vlak van Lommel ver te boven gaat.  

Daarom wil N-VA Lommel staatssecretaris voor Asiel en Migratie Nicole de Moor uitnodigen om minstens 
tot een opmerkelijke vermindering van dat aantal asielzoekers te komen. Op die manier kunnen we de (over)
lasten beheersbaar en draaglijk maken.

Karel Wieërs, Schepen

Elsie De Stoop, Karel Wieërs, Joachim Leurs, 
Kamerlid Frieda Gijbels en Kris Vanden Boer

Motorcross Lommel 
N-VA Lommel vindt dat het motorcrosscircuit in Lommel perspectief nodig heeft. Enkel zo zetten we Lommel wereldwijd op de 
kaart. Dat betekent dat alle voorwaarden van de vergunning van minister Zuhal Demir uitgevoerd moeten worden: het respecteren 
van de geluidsnormen, het correct uitvoeren van geluidscontroles, controle op het maximaal aantal rijders per trainingsdag en het 
voortdurend en volledig publiceren van de verplichte info op de website. Veel beter goede buren dan verre vrienden.

Karel Wieërs, Schepen

N-VA Lommel in actie
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


